
Vi var en initiativgruppe der startede HSI d.10/8. 2008. Grunden var at 

KSG (Kregmeidrætsforening) kun var interesserede i at opkræve 

kontingent fra vores gruppe. Vi så dem en gang årligt, hvor de afleverede 

en stak girokort. Vi holdt stiftende generalforsamling d. 10/08 2008. 

Bestyrelsen kom til at bestå primært af initiativgruppen. Den bestod af 

Bengt Sørensen, Jørn Lauridsen, Ole Andersen, Jørn Lund Pedersen, 

Preben Frank, Lizzie Jørgensen. Som formand blev valgt Bengt Sørensen. 

Der blev også valgt et navn til klubben, den kom til at hedde Halsnæs 

Idrætsforening (HSI) grunden til navnet idrætsforeningen var at der var 

nogle i gruppen der havde store planer om at på sigt skulle der være flere 

idrætsgrene i kluppen, andre ville bare spille badminton. Der ble også 

lavet vedtægter m.v. så alt det formelle var på plads. Kontingentet 

startede med 200,-kr/årligt. Det har det været langt de fleste år siden. 

 

Det er det jeg kan huske vedr. opstart af klubben, og ved hjælp af 

referaterne du sendte. 

Håber du kan bruge noget af det 

VH Preben 

Neden under er det første referat 



  


